
基于 IOS的宠物社交类 app的 UI设计

摘要：随着互联网的不断发展，尤其是在 iPhone系列产品通过对交互界面进行

人性化设计，带给用户极佳的操作体验之后，“UI设计”这一个崭新的词语也

开始进入了人们的视野，也逐渐认识了一个新的工作岗位——UI设计师。通过

对 APP项目在 UI设计师手中经历的设计流程，包括 icon绘制、界面风格等设计

版块，以及 UI设计师与程序员在后期实现界面操作时的工作交接进行分析，探

讨 UI设计在社会发展潮流趋势下呈现的发展趋势。并根据 IOS系操作系统对比

分析市场上现存的宠物社交类的设计，提出“宠屋 App”UI设计的可操作性。
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UI Design of Pet Social app Based on IOS

Abstract: with the continuous development of the Internet, especially after iPhone 

series of products through the interactive interface humanized design, bring users an 

excellent operational experience ," UI design "this new word also began to enter 

people's vision, but also gradually recognized a new job ——UI designer. Through 

the analysis of the design process of APP project in the hands of UI designers, 

including icon drawing, interface style and other design sections, as well as the work 

handover between UI designers and programmers in the later stage of interface 

operation, this paper discusses the UI design in the trend of social development 

Trends. This paper analyzes the existing pet social design in the market according to 

IOS operating system, and puts forward the maneuverability of pet house App"UI 

design.

Key words: user interface, process, user experience, development trend, prototype, 

icon, cut graph, label.

以上内容仅为本文档的试下载部分，为可阅读页数的一半内容。

如要下载或阅读全文，请访问：

https://d.book118.com/167016060132006164

https://d.book118.com/167016060132006164

